
 

 

 

BEVATTNINGSFÖRENINGEN METALLEN 

 

Protokoll fört vid Bevattningsföreningen METALLEN:s årsmöte den 15 April 2019. 

 

Plats: Matsalen Sätra skola. 

Närvarande 18 st medlemmar. 

 

§ 1 Årsmötet öppnas 

Ordförande Anders Friberg hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Fastställande av mötets behöriga utlysande 

Mötet förklarades behörigt utlyst. 

 

§ 3 Val av: 

Ordförande för mötet valdes Anders Friberg 

Sekreterare för mötet valdes Kalle Aho 

Protokolljusterare för mötet tillika rösträknare, Christer Cronvall och Börje Lövblom 

 

 § 4 Metallens framtid 

För att öka kompetensen i föreningen bör fler sätta in sig i arbetet med föreningen 

såsom uppstart och nedstängning av bevattningsanläggningen samt övriga uppgifter som 

en eller fåtal personer känner till. 

En person på Silverslingan har visat intresse av att ställa upp i arbetsgruppen. 

Punkten står kvar tillsvidare. 

  

§ 5 Verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen för 2018 lästes upp och godkänndes. 

 

§ 6 Ekonomisk redogörelse per den 31/12 2018 

Den ekonomiska redogörelsen för 2018 föredrogs och lades med godkännande till handlingarna. 

Saldo på kontot 2018-12-31 var 51.684,37 kr, intäkter från medlemsavgifter 31.450 kr  

största kostnaderna ny sil 18.125 kr, el 16.581 kr, hyra maskiner 6.173 kr, försäkring 5.412 kr, 

förbrukningsmaterial 3.620 kr, programvaror 1.720 kr i övrigt kostnader < 1.000 kr / faktura. 

  

 § 7 Revisorsrapport 

2018 års revisionsrapport lästes upp godkändes utan anmärkning. 

 

§ 8 Beslut om ansvarsfrihet 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret. 

 

§ 9 Budget 

Intäkter från medlemsavgifter 47.400 kr (tillkommer ev nyanslutningar) 

Kostnader el 17.000 kr, hyra maskiner 6.000 kr, försäkring 5.500 kr, förbrukningsmaterial 4.000 kr, 

bankkostnader 800 kr, arrende 500 kr, lokalhyra 400 kr samt planerat underhåll för 30.000 kr som  

utgör byte av 3 st avstängningsventiler och renovering av 1 st pump.   

 

 

 

 



 

 

 

§ 10 Årsavgift för 2019  

Årsmötet godkände styrelsens förslag på 300 kr för 2019. 

 

§ 11 Firmatecknare för 2019 

Ordförande och kassör var för sig. 

 

§ 12 Val av: 

Ordförande 1 år,  Anders Friberg 

Revisorer 1 år,  Peter Thunell och Kristina Lundström 

Arbetsgrupp 2 år, Christer Cronvall 0705119331, Börje Lövblom 0702649082, 

Oiva Jussi 0706539583. 

Kontaktpersoner 1 år, Område 1. Oiva Jussi, område 2. Linda Lööf, område 3. Daniel Ferry, 

   område 4. Anders Wahlund, område 5. Börje Lövblom. 

Valberedning 1 år, Jonny Olofsson (sammankallande), Eva Sjöström, Olof Thunman, 

   2 st vakanser. 

 

§ 13 Ansvarsuppgifter för kontakt personer 

Kontaktpersonernas uppgift är att informera nyinflyttade om föreningens verksamhet och  

vara länken mellan medlemmarna och styrelsen. 

 

§ 14 Arvode för  styrelsen och arbetsgrupperna. 

Mötet enades om att inget arvode utgår.  

 

§ 15 Information om renovering av anläggningen 

Renovering av 1st pump samt byte av avstängningsventil till område 2,4 och 5. 

 

§16 Övriga frågor 

1, Sandvikens ÖP 2030 ärende Hjalmarsmuren 

Vår bevattningsledning går genom Hjalmarsmuren och vid eventuell byggnation 

kommer det att innebära att ledningen måste dras om. 

Föreningen har ett arrendeavtal med kommunen men det krävs ett nyttjanderättsavtal. 

Anders Friberg kontaktade Andreas Wallström på kommunen angående detta han kommer att                           

leta om avtal finns och återkommer i ärendet. 

2, Hemsidan metallen.se  

Kalle Aho har kontaktat Mats Lundström han fortsätter med uppdaterandet av hemsidan. 

mail: mats.lundstrom@hos.sandnet.se 

3, Ny medlemmar 

3 st fastigheter norr om Säljansvägen (mitt emot Sotarverktyg) vill gå med i föreningen. 

Ledningen kommer i så fall dras genom en vägtrumma under vägen, fastighetsägarna   

kontaktade Erika Åberg på  kommunen och fick ok. Anskaffande av material och grävning utförs av dem själva. 

Kapaciteten i anläggningen räcker inte till för att ta med nya området (Ängsmarksvägen och Säljanskroken). 

Rekommendationen är att de bildar egen förening. 

4, Anslutningsavgift 

De som redan ansökt om inträde får gå med till nuvarande avgift på 3000 kr. 

Avgiften kommer att indexregleras till nästa år, styrelsen återkommer. 

5, Anläggningens kapacitet 

Vad har anläggningen för kapacitet, vad tål den?  

Vem kan kolla upp detta ? 

 



 

 

 

   

§18 Årsmötet avslutas 

Mötesordförande tackade medlemmarna för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet  Justeras                                      

 

 

 

………………………. ……………………………..  ……………………………….       

Kalle Aho   Christer Cronvall   Börje Lövblom 

 

 

 

 

 

  

 

 

   

 


